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گذشت تنها يكي، دو روز كافي بود تا مشخص 
ش�ود تجربه تلخ فصل گذش�ته و بدنسازي 
س�نگين خوان كارلوس گاري�دو كه موجب 
خس�تگي مفرط و افزايش مصدومان ش�د، 
در ن�گاه هاش�ميان جاي�ي ندارد. ش�ايد به 
همين دليل بود كه دس�ت روي پپه لوسادا، 
مربي بدنساز اس�پانيايي گذاشت، مربي كه 
با توجه به س�ابقه كار با يحيي گل محمدي و 
اوسمار و صدالبته ش�ناختي كه از بازيكنان 
اين تي�م دارد، بي ش�ك بهتري�ن گزينه در 
مقط�ع كنوني ب�ود، خصوصاً كه هاش�ميان 
نش�ان داد قصد دارد برخلاف دوران گاريدو 
كه نظرش روي بدنسازي بسيار سختگيرانه 
و زودب�ازده، ام�ا ناپاي�دار ب�ود، روش�ي بر 
پايه اصول اس�تقامتي، ري�كاوري صحيح و 
فش�ار متع�ادل در اردو را در پي�ش بگيرد. 
اما آنچه در پرس��پوليس در حال ش��كل گيري 
است، نه فقط يك بازسازي فني كه تغييري در 
فرهنگ تيمي اس��ت، به طوري كه بازيكنان در 
همين اندك زمان كوتاه دريافتند نظم، تعهد و 
عملكرد فردي در تيم وحيد هاشميان حرف اول 
را مي زند. كاري كه از تمرينات بدنسازي گرفته 
تا تاكتيك س��ازي، هدفمند و ساختارمند پيش 

مي رود، با همان نظم مثال زدني آلماني. 
    

اما شايد مهم ترين مسئله مش��هود در اين تيم 
تأكيد هاش��ميان در همان گام نخس��ت به دو 

مورد مهم ب��ود؛ يكي نظم و انضب��اط و ديگري 
تأكيد بر اينكه در تيم او نام ها بازي نمي كنند. از 
تأثير جديت او بر نظم و انضباط همين بس كه 
اورونوف با وجود عدم رهايي از كمند مصدوميت 
خيل��ي زود خود را ب��ه تمرينات تيم رس��اند تا 
جاي هيچ گله اي براي س��رمربي جوان و منظم 
تيم باقي نماند. اما بي ش��ك آنچه توانست نظم 
تازه اي بر فض��اي رختكن پرس��پوليس حاكم 
كند تأكيد او ب��ر همين يك جمله ب��ود كه در 
تيم من اس��م ها بازي نمي كنند. او كه برخلاف 
بسياري از همتايانش، مس��ير مربيگري را نه از 
ليگ برتر كه از س��طوح پايين تر در آلمان آغاز 
كرده به خوبي مي داند موفقيت نيازمند انضباط، 
تعهد و شايسته سالاري است، نه بازيكن سالاري. 
پس خيلي زود بين ش��اگردانش اين مهم را جا 
انداخت كه انتخاب تركيب براس��اس عملكرد 
روزانه در تمرينات، نخستين اصل در تيم اوست. 
تيمي كه برخلاف هميشه مشخص شد بازيكنان 
هيچ اضافه وزني ندارند و اين نشان از تمرينات 
آنها در دوران تعطيلات داشت. حضور بازيكنان 
با آمادگي بالا در اردو بي شك بهترين اتفاق براي 
سرمربي جوان سرخپوش��ان بود و نويدي براي 
آغاز يك فصل تازه و متفاوت از فصل گذشته كه 

هيچ جامي در پي نداشت. 
    

در اين بين آنچه باعث نگراني هواداران و انتقادها 
از پرسپوليس ش��ده، راكد بودن عملكرد نقل و 

انتقالاتي اين تيم اس��ت. هرچند كه مصطفي 
لشگري، سخنگوي باشگاه مدعي است اگرچه 
به واسطه شرايط اخير تأخيري براي تقويت تيم 
صورت گرفته، اما هاش��ميان در ح��ال ارزيابي 
بازيكنان اس��ت و ب��ه زودي مراح��ل مذاكره و 
انتقال نفرات جديد صورت خواهد گرفت: »به 
هرحال يكسري مشكلات شكل گرفت كه باعث 
تأخير در برنامه ها ش��د و طبيعي بود به واسطه 
اتفاق��ات رخ داده، برخي نف��رات مدنظر براي 
انتقال به ايران با مخالفت نظرشان را اعلام كنند 
و حتي ديديد كه خيل��ي از بازيكنان و اعضاي 
خارجي شاغل در ليگ هم جدا ش��دند. با اين 
حال س��رمربي تي��م و كادر او در حال پيگيري 
هستند و بعد از بررسي  گزينه ها، پروسه جذب 
بازيكن، خصوصاً در بخش خارجي با س��رعت 

دنبال خواهد شد.« 
البته قبل از جدايي كارتال،  باشگاه با نظر او اقدام 
به جذب بازيكناني چون پي��ام نيازمند، تيوي 
بيفوما، رضا ش��كاري، محمدحس��ين صادقي، 
امين كاظميان و مجتبي فخريان كرد و نفراتي 
چون گئورگي گولسياني، مسعود ريگي، ايوب 
العملود، فرشاد فرجي و س��عيد صادقي از تيم 
كنار گذاشتند كه البته ليست خروجي كارتال 
را هاش��ميان تأكيد كرده تا نيازي به بازنگري 
در ليست مازاد نباش��د و تمام تمركز سرمربي 
تيم بعد از آماده سازي روي جذب نفرات جديد 

باشد. 

    
در اين بين دورس��ون كه گفته ب��ود بندي در 
قراردادش وج��ود دارد كه در ص��ورت جدايي 
كارتال مي تواند جمع سرخپوشان را ترك كند، 
بعد از عدم توافق با تيمي از دس��ته يك تركيه 
به تمرينات پرس��پوليس ملحق ش��ده اس��ت! 
همين طور گندوز كه بعد از جذب نيازمند  ساز 
جدايي كوك كرده و مذاكراتي هم با تيم هايي از 
جمله الجزاير داشت فعلًا در اردوي تركيه حضور 
دارد تا تكليفش با باش��گاه مشخص شود. البته 
پرسپوليس در صورت پرداخت رقم رضايتنامه 
مش��كلي با جدايي او ندارد، اما وضعيت عمري 
كه ب��ه دليل خدم��ت س��ربازي در اردوي تيم 
حاضر نش��ده به دلي��ل اختلاف��ات مالي هنوز 
مبهم اس��ت. از طرفي باش��گاه به دنبال جذب 
يك مدافع مركزي خارجي به جاي گوليساني 
است و يك مدافع راست باكيفيت تهاجمي بالا 
كه جايگزين ايوب العمود ش��ود. در اين راستا 
مذاكراتي هم با چند گزين��ه صورت گرفته كه 
هنوز به نتيج��ه مثبت نرس��يده، هرچند كه با 
توجه به حساس��يت هاش��ميان، جذب مدافع 
راس��ت و مياني با كيفيت كار چندان ساده اي 
نيست. با وجود اين سخنگوي باشگاه مي گويد 
وقفه اي كه در ج��ذب بازيكن افت��اده به دليل 
تغييرات اخي��ر بوده، اما روند ج��ذب نيروهاي 
 خارجي ب��ه زودي با س��رعت بيش��تري دنبال 

خواهد شد. 

برگ���زاري 
جام جهاني 
باشگاه ها در 
ايالات متحده منتقدان زيادي داشت. 
بعد از لطفي كه فيفا در حق امريكا كرد، 
حتي حاميان اين تصميم اينفانتينو نيز 
تصور نمي كردند ميزباني امريكا تا اين 

اندازه ضعيف و بحث برانگيز باشد. 
فين��ال اين روي��داد فوتبالي امش��ب 
برگزار مي ش��ود، ترام��پ در حالي به 
ورزش��گاه مي رود كه ش��ايد خيلي از 
تصميم گيرندگان فوتبال جهان بابت 
بذل و بخش��ش ميزباني اين مسابقات 
و صدالبته ميزباني جام جهاني س��ال 
آينده به امريكا پشيمان باشند. ايالات 
متحده در شرايطي ميزبان اين رويداد 
باشگاهي بود كه س��ال آينده ميلادي 
يكي از س��ه ميزبان جام جهاني 2026 
خواهد ب��ود. گرماي ه��وا، چمن هاي 
بي كيفيت، اس��تفاده از ورزشگاه هاي 
غيرفوتبالي و مس��افت زياد شهرها از 
مهم ترين انتقادهاي وارده به ميزباني 
امريكاس��ت. اين انتقاده��ا در جريان 
جام جهان��ي باش��گاه ها باره��ا از زبان 
سرمربيان و بازيكنان سرشناس جهان 

مطرح شد. 
    

امريكايي ها خيال مي كردند با كشاندن 
تيم ه��اي مطرح جهان به اين كش��ور 
مي توانند ن��ام خ��ود را در فوتبال دنيا 
سر زبان ها بيندازند، اما بيشتر از همه 
ميزبان��ي  ضعيف ش��ان بحث برانگي��ز 
شد. برخي مربيان و بازيكنان اروپايي 
صراحت��اً از اين حج��م از ناكارآمدي و 
ضعف برنامه ريزي شوكه شدند و به نظر 
مي رسد بيش از حد روي اين ميزباني 

حساب مي كردند. 
نش��ريه گاردين در گزارشي به بررسي 
انتقادها و بي تأثير ب��ودن دادن امتياز 
ميزباني تورنمنت هاي فوتبالي به امريكا 

پرداخته و اينكه فوتبال هرگز جايي در 
بين ورزش هاي محبوب مردم اين كشور 
نداشته است. در اين گزارش به نزديك 
شدن اينفانتينو به ترامپ و درآمدزايي 
رشته هاي محبوب امريكايي ها اشاره 
شده اس��ت: »يك روز پس از آنكه فيفا 
اعلام كرد دفتر جديد اين نهاد در برج 
ترامپ در نيويورك افتتاح شده است، 
دونالد ترامپ رئيس جمهور امريكا خبر 
حضورش در فينال جام جهاني باشگاه ها 
را رسانه اي كرد. با توجه به اتفاقات اخير، 
نشستن در استاديوم ورزشي و تماشاي 
فينال جام جهاني باشگاه ها براي مدعي 
جايزه »صلح نوبل« يك س��رگرمي به 
حساب مي آيد. حاميان ترامپ حضورش 
در فينال را يك پي��روزي بزرگ براي 
فوتبال مي دانند. درحالي كه تا همين 

يك ده��ه پيش فوتب��ال امريكا جايي 
در اين رش��ته جهاني نداشت و حتي 
برخ��ي كارشناس��ان امريكايي مقابل 
اين رش��ته موضع گيري ه��اي تندي 
داشتند. نيازي به توضيح اين واقعيت 
نيست كه رشته هاي بيسبال، فوتبال 
امريكايي، بسكتبال، راگبي و كريكت 
چقدر در ايالات متحده طرفدار دارند و 
چطور براي آنها سرودست مي شكنند. 
ميزباني جام جهاني 1994 هم نتوانست 
تغييري در اين فرهنگ ايجاد كند و تنها 
جنبه درآمدزايي براي اين كشور داشت. 
رش��ته هاي ديگري چ��ون كريكت و 
فرمول يك براي پيدا كردن جايگاهشان 
در ورزش امريكا برنامه ريزي كرده اند. 
آمارهاي جديد از افزايش 10 درصدي 
هواداران فرم��ول يك در اين كش��ور 

حكايت دارد و گفته مي شود 52ميليون 
امريكايي مسابقات اتومبيلراني فرمول 
 ي��ك را دنب��ال مي كنن��د. از طرف��ي 
جام جهان��ي كريكت مردان كه س��ال 
گذشته به ميزباني مشترك نيويورك، 
فلوريدا و تگزاس برگزار ش��د درآمدي 
بيش از يك ميليارد دلار براي ميزبان 

به همراه داشت.«
    

ادع��اي ترامپ براي بهتري��ن ميزباني 
جام جهان��ي حتي ب��راي نويس��نده 
گاردين نيز باورپذير نيس��ت: »ترامپ 
قول برگزاري بزرگ تري��ن، امن ترين 
و خارق العاده تري��ن جام جهاني تاريخ 
را داده اس��ت. درحالي ك��ه با تحميل 
تعرفه هاي جديد ب��ه مكزيك و تهديد 
كانادا ب��ه الحاق به امري��كا، دو ميزبان 

مش��ترك جام جهان��ي 2026، ب��اور 
اين قول سخت اس��ت. وقتي حرف از 
گسترش كس��ب و كار مي شود، قطعاً 
اعم��ال تحريم ه��ا و محدوديت هاي 
س��فر براي هواداران تيم ه��ا)از جمله 
ه��واداران فوتبال اي��ران( تأثير منفي 
خواهد داشت و سدي خواهد شد مقابل 
رقابت بين المللي ورزشكاران. با قوانين 
جديد ترامپ طي يك ماه گذشته، تيم 
واليبال زنان كوبا از ورود به پورتوريكو 
)كشوري تحت حاكميت امريكا( منع 
ش��د، قهرمان برزيلي تنيس روي ميز 
جهان نتوانس��ت ويزاي امريكا بگيرد 
و تيم ملي بس��كتبال زنان سنگال نيز 
مجبور به تغيير مح��ل كمپ تمريني 
خود شد. به غير از جام جهاني، بازي هاي 
المپي��ك 2028 ني��ز در لس آنجلس 
برگزار خواهد ش��د. تيم هاي ورزشي 
براي حض��ور در تورنمنت هاي بزرگ 
هزينه هاي هنگفتي را متحمل مي شوند 
و ميزبان��ي تحقيرآميز برايش��ان قابل 

پذيرش نيست.«
    

به غير از جام جهاني 2026، مسئوليت 
برگ��زاري بازي ه��اي المپيك 2028 
هم به ايالات متحده س��پرده ش��ده و 
سياست هاي ترامپ مي تواند ميزباني 
اين رويداد را نيز تحت تأثير قرار دهد: 
»در س��ه س��ال آينده ايالات متحده 
برگزاري مس��ابقات بزرگي را برعهده 
دارد. كاخ سفيد برگزاري اين رويدادها را 
يك مأموريت ويژه مي داند. دولت فعلي 
امريكا از ورزش براي احياي آبروي خود 
اس��تفاده مي كند و نظر بقيه دنيا اصلًا 
برايش مهم نيست! از رئيس جمهوري 
كه روز تولدش رژه نظامي برگزار كرده 
چه انتظاري مي توان داشت و حتي بايد 
احتمال برگ��زاري بازي هاي المپيك 
زير س��ايه كينه هاي ترام��پ را نيز در 

نظر گرفت.«

گزارش گاردين از نگراني ها در خصوص سپردن ميزباني  تورنمنت هاي بزرگ به امريكا

چالش ورزش جهان با سياست هاي ترامپ

 تغييرات مشهود 
در گام نخست

پرسپوليس هاشميان در مسير تازه

فريدون حسن اشرف رامین 

به تيم بسكتبال 3 نفره هم كمك مي كنيم 

 سلطاني: 
كسب سهميه جهاني سخت شده

س�رمربي تي�م مل�ي بس�كتبال ب�ا ويلچ�ر كش�ورمان از 
دع�وت اي�ن تي�م ب�ه تورنمنت�ي بين الملل�ي در كش�ور تركيه 
خب�ر داد ك�ه تيم ه�اي مطرح�ي ني�ز در آن حض�ور دارن�د. 
بهروز سلطاني، سرمربي تيم ملي بسكتبال با ويلچر ايران، درباره دعوت 
از چند بازيكن جديد به مرحله دوم اردوي تيم ملي اظهار داشت: »در 
اردوهاي قبلي چند بازيكن جديد آورده بوديم تا شرايط آنها را به لحاظ 
جسمي و فني مورد س��نجش قرار بدهيم. براي مرحله جديد اردو نيز 
همين كار را كرديم تا بتوانيم نفرات جديدي را به تيم ملي تزريق كنيم و 

در رويدادهاي پيش رو از آنها بهره ببريم.«
وي در ادامه گفت و گوي خود با تسنيم افزود: »اردوي تيم ملي سه نفره 
نيز كه عازم رويداد بين المللي است برگزار مي شود. برخي از نفرات بين 
تيم ما و اين تيم مشترك هستند و بر همين اساس گفتيم كه آنها به تيم 

سه نفره كمك كنند و در اين اردو كنارمان نباشند.«
سلطاني درباره مس��ابقات قهرماني آس��يا كه آبان ماه در تايلند برگزار 
مي ش��ود، گفت: »اين مهم  ترين رويداد ما در س��ال جاري محس��وب 
مي شود، چون در آن سهميه مس��ابقات جهاني و همچنين بازي هاي 
پاراآسيايي توزيع مي شود. كار براي كسب سهميه جهاني بسيار سخت تر 
از دوره هاي قبل   شده است، زيرا فقط دو تيم سهميه مي گيرند؛ در حالي 
كه در دوره قبلي چهار سهميه براي آسيا در نظر گرفته شده بود. البته اين 
دو سهميه به صورت مستقيم است و دو تيم ديگر نيز مي توانند در يك 

رويداد شانس مجدد كه در اروپا برگزار خواهد شد، شركت كنند.«
سرمربي تيم ملي بسكتبال با ويلچر كشورمان در پاسخ به اين سؤال كه 
»آيا ديدارهاي تداركاتي براي تيم ملي در نظر گرفته شده است يا خير«، 
تصريح كرد: »يك دعوتنامه از تركيه داريم تا بتوانيم در آنجا چند بازي 
تداركاتي را در شهريورماه انجام بدهيم. در اين تورنمنت تيم هاي خوبي 
حضور دارند كه مي توانيم خودمان را محك بزنيم. به هر حال هدفمان اين 
است كه بتوانيم در مسابقات قهرماني آسيا يكي از دو سهميه مسابقات 

جهاني را به دست بياوريم و خيالمان از اين بابت راحت شود.«

 بي خيالي مسئولان فوتبال
تاخت و تاز دلال ها

فوتبال ايران ايام نقل و انتقالات را پش��ت سر مي گذارد. روزهايي كه تا 
دلتان بخواهد به كام دلال هاي فوتبال است. هر سال با وجود انواع و اقسام 
قانون ها و نظارت هاي نصفه و نيمه شاهديم كه دلال ها هر طور دل شان 
می خواست بازيكنان و مربيان بي كيفيت و بيكار خارجي را به تيم هاي 
فوتبال ايران قالب مي كردند، جيب خودشان را پر مي كردند و البته بعد 
از چندي كه گند كار بالا مي آمد جيب بازيكن و مربي بيكار هم به سبب 

نوع قراردادي كه با آنها بسته شده بود پرپول مي شد. 
امسال هم اوضاع تغييري نكرده است، تازه وضعيت براي جولان دلال ها 
بهتر هم شده و شرايط خاص كشور بعد از جنگ تحميلي 12 روزه باعث 
شده كمتر كسي متوجه فوتبال و بازار نقل و انتقالات آن باشد و همين 
مسئله هم شرايط را به گونه اي پيش برده كه تا دلتان بخواهد بيكارهاي 
فوتبال از اقصي نقاط جهان به اسم بازيكنان باكيفيت به فوتبال ايران 

سرازير شوند. 
به عنوان نمونه مي توان به دروازه بان مدنظر يكي از تيم هاي پرطرفدار 
اشاره كرد كه بنا به اخبار رسيده 503 روز از آخرين باري كه بازي كرده، 
مي گذرد! البته آقايان براي اين بازي نكردن توجيه هم دارند؛ به هر حال 
37 سال سن دارد و مصدوم هم بوده است، پس حق داشته كه بازي نكند، 
اما ماجرا وقتي جالب تر مي شود كه متوجه شويم اين دروازه بان پيشنهاد 
مربي  است كه خودش توسط باشگاه ايراني از بيكاري و ول چرخيدن در 
اروپا نجات پيدا كرده و حالا تصميم دارد به جاي دروازه بان شماره يك 

اين تيم، يك بيكار ديگر را نجات دهد. 
اين تنها يك نمونه است. اين روزها تا دلتان بخواهد بازيكنان ازبك توسط 
باشگاه هاي فوتبال در حال بستن قرارداد هستند، آن هم به اسم بازيكنان 
تأثير گذار، مؤثر و حتي ناجي! حالا ما مانده ام كه اگر فوتبال ازبكستان 
اينقدر بازيكن بزرگ و تأثير گذار دارد چرا تا حالا هيچ جايي در فوتبال 
آسيا و جهان براي خودش دست و پا نكرده، يعني بازيكنان ازبك اينقدر 
از بازيكنان داخلي خودمان بهتر هس��تند كه باشگاه هاي ايران براي به 

خدمت گرفتن شان سرودست مي شكنند؟! 
اين ميزان از بازيكن خوب، آن هم در يك كشور حتي در ميان كشورهاي 
صاحب نام فوتبال اروپا و امريكا هم ديده نمي شود، اما دلال هاي حاكم 
بر نقل و انتقالات فوتبال ايران كاري كرده اند كه فوتبال ازبكستان براي 

ما در حد لاليگا بالا  برود. 
خلاصه ش��لوغ بازاري اس��ت كه بيا و ببين. دلال ها حس��ابي مشغول 
هستند و باشگاه هاي ايراني، به خصوص ليگ برتري ها هم كه گويا خود 
را موظف به اس��تفاده از بازيكنان خارجي مي دانند و براي اينكه از رقبا 
عقب نمانند تقريباً بدون هيچ مطالعه اي بازيكنان مدنظر آقايان دلال را 
جذب مي كنند. فقط بايد منتظر ماند و چند ماه ديگر ديد كه چگونه اين 
بازيكنان مثلًا بزرگ و تأثيرگذار مثل هميش��ه توزرد از آب درمي آيند، 
اما بنا بر قراردادي كه با باشگاه ها و مديران فوتبال ايران دارند، مي روند 
و علاوه بر مبلغ م��ورد قرارداد جريمه هم مي گيرن��د و به ريش فوتبال 

ايران مي خندند. 
ديدن اين آش��فته بازار چندان هم تعجب آور نيس��ت، چون اولين بار 
نيست كه اين اتفاق مي افتد، اما اينكه باز هم هيچ نظارتي به ورود اين 
همه بازيكن خارجي بي كيفيت نيست و هيچ فيلتري هم براي ورود اين 
بازيكنان و مربيان به فوتبال ايران وجود ندارد، جاي بسي تأسف دارد. 
اينكه اين همه اتفاق هزينه ساز جلوي چشم مسئولان فوتبال رخ مي دهد 
و آنها فقط نظاره گر هستند، اصلًا اتفاق خوبي نيست و مطمئناً تبعات 

جبران ناپذيري را براي فوتبال ايران به همراه خواهد داشت. 

بوتان حريفي كه دست و پاگير نيست

 بانوان ايران
آماده دومين پيروزي 

تيم مل�ي فوتب�ال بان�وان اي�ران در حالي عص�ر ام�روز دومين 
ب�ازي خ�ود در مرحله مقدمات�ي جام ملت ه�اي آس�يا را برگزار 
مي كند كه ملي پوش�ان كش�ورمان با برتري قاطع در بازی اول از 
روحيه بالايي براي كس�ب دومين پي�روزي برخوردار هس�تند. 
بانوان كشورمان در بازي اول موفق شدند با چهار گل سنگاپور را شكست 
دهند و امروز بايد به مصاف بوتان بروند. تيمي كه به نظر نمي رسد حريف 
دست و پا گيري براي ملي پوشان كشورمان باشد و شايد بتوان از همين 
حالا دومين پيروزي را به پای بانوان ايران نوشت. البته نبايد از ياد برد كه 
هيچ حريفي را نمی توان دس��ت كم گرفت و اگر چنين اتقاقي رخ دهد، 
آن وقت نمي توان تبعات آن را جبران كرد. بنابراين بانوان ايران با قدرت 

تمام مقابل بوتان صف آرايي مي كنند. 
اما عملكرد درخشان بانوان كشورمان در اولين بازي هنوز هم مورد توجه 
رسانه هاست. مهديه ملايي، مربي تيم ملي فوتبال بانوان درباره عملكرد 
بازيكنان در بازي مقابل سنگاپور گفت: »نام اين تيم، كاروان مقاومت است. 
بچه ها با تمام وجود در ديدار مقابل سنگاپور بازي كردند و نشان دادند كه 
براي هدف شان مي جنگند و به هيچ وجه از مسيرشان عقب نمي كشند. ما 
فقط براي تجربه و نتيجه نيامده ايم، آمده ايم كه نشان دهيم دختر ايراني 

مي تواند، مي جنگد و موفق مي شود.«
مربي تيم ملي فوتبال بانوان درباره بازي امروز مقابل تيم بوتان گفت: »اين 
تيم منسجم، جنگنده و سرعتي  است، به طوری كه در دو بازي قبلي اش 
موفق شده شش امتياز بگيرد. ساختار دفاعي اش ساده، اما مؤثر است. در 
ضدحمله ها بسيار خطرناك ظاهر شده  است. ما با آناليز كامل بازي هاي 
قبلي بوتان، برنامه ريزي دقيقي داشتيم و مي دانيم از كجا ضربه مي زنند و 
چطور دفاع شان شكسته مي شود. روي پوشش فضاها، انتقال سريع و قطع 
پاس هاي عمقي شان بعدازظهر امروز تمرين خواهيم كرد. هدف ما گرفتن 

سه امتياز اين بازي است.«
وي اضافه كرد: »ملي پوش��ان هر قدمي كه در زمين برمي دارند به عشق 
مردم ايران و پرچم كشورشان است. جمله  »تا پاي جان براي ايران« براي 
ما فقط شعار نيست، حقيقتي ا ست كه هر روز اينجا در تمرينات و مسابقات 

زندگي اش مي كنيم.«
ملايي در پايان خاطرنشان كرد: »بازي سختي داريم، اما ايمان داريم كه 
مي توانيم. دل هاي همه ما براي ايران مي تپد، هيچ چيزي دور از دسترس 

نيست. كاروان مقاومت با تمام توانش بازي خواهد كرد.«

فاصله زياد سرمايه گذاري رقيبان با ايران

 تيم هاي پايه 
سرمايه كاراته هستند

كمتر از دو ماه ديگر رقابت هاي كاراته قهرماني آس��يا آغاز خواهد شد و 
تيم هاي  پايه كاراته ايران نيز در اين رويداد حاضر خواهند شد. اين در حالي 
اس��ت كه هدايت تيم هاي نوجوانان، جوانان و اميدهاي كاراته در بخش 
پسران به مهدي عموزاده سپرده شده و شاگردان او در آسيا كار سختي 
پيش رو دارند. رقابت هاي انتخابي رده هاي پايه حهت حضور در قهرماني 

قاره كهن برگزار شد و سرمربي تيم ملي از روند آن رضايت كامل داشت. 
يكي از مواردي كه باعث ايجاد حاشيه در تيم هاي رده هاي پايه كاراته شده 
بود بحث نحوه انتخاب بازيكنان بود كه عموزاد در اين خصوص توضيحاتي 
داده است. سرمربي تيم هاي پايه با عادلانه خواندن رقابت هاي انتخابي 
مي گويد: »روندي را مازيار فريدخمامي، سرپرست سازمان تيم هاي ملي 
براي انتخابي ها گذاشت كه بسيار شفاف و عادلانه بود. وقتي انتخابي ها دو 
حذفي شد، كساني كه از دو طرف جدول بالا آمدند، سه بار با هم مسابقه 
دادند. در اين شرايط هر كسي كه بهتر و حقش رسيدن به پيراهن تيم ملي 
بود در يك روند شفاف و فني انتخاب شد. داوران نيز از بهترين هاي ايران 

بودند و به نظرم شرايط خيلي عادلانه بود.«  
سرمربي تيم هاي پايه كاراته همچنين از سرمايه گذاري تيم هاي رقيب و 
تفاوت آن با آماده سازي ملي پوشان ايران صحبت كرد: »در اينكه كاراته 
ايران خوب است و پتانسيل بالايي دارد، هيچ شكي نيست، اما كشورهايي 
مانند اردن، عربستان، ازبكستان و قزاقستان فعاليت بسيار بيشتري نسبت 
به ما دارند. اردوي ما در حالي از ش��نبه آغاز شد كه آنها اردوهاي خود را 
از شنبه سال گذشته آغاز كردند. آمار نفرات يك رنكينگ رده هاي سني 
نشان مي دهد كه اين نفرات در بيش از 50 رويداد مسابقه دادند. اين يعني 
هر رويدادي در دنيا برگزار شده است، آنها حضور داشتند. اين در حالي 
است كه بازيكنان ما در يك مس��ابقه نيز حضور نداشتند. اگر سيستمي 
مانند فدراسيون كش��تي را به كاراته بدهند، آن وقت محكوم به قهرمان 

شدن هستيم.«
عموزاده در ادامه بر پويا بودن كاراته اي��ران تأكيد كرد و از عدم برگزاري 
رويداد تداركات��ي به دليل درپيش بودن انتخابات فدراس��يون خبر داد: 
»وقتي بازيكن از لحاظ فني تحت اختيار شما باشد و بدنساز نيز در كنار 
تيم حضور داشته باشد و كمپي نيز وجود داشته باشد كه شرايط اردوها و 
استراحت بچه ها را فراهم كند و از آن طرف نيز در مسابقه تداركاتي حضور 
داشته باشيم، شك نكنيد كه آن بازيكن قهرمان جهان خواهد شد. ما در 
حال حاضر كمتر از دو ماه تا قهرماني آس��يا زمان داريم و قرار است اردو 
داشته باشيم و صددرصد با توجه به شرايط و انتخابات فدراسيون رويداد 
تداركاتي نيز نخواهيم داش��ت. البته با اين ش��رايط نيز كاراته ايران يك 
كاراته پوياست و اميدوار به قهرماني آسيا هستيم. كادرفني براي اين مهم 
تمام تلاش خود را خواهد كرد و مطمئن باش��يد در اين مدت روي نقاط 
ضعف و قوت بچه ها كار خواهيم كرد تا ان شاءالله بتوانيم قهرمان شويم. در 
حال حاضر ما سرمايه اي در كاراته نداريم و سرمايه هاي ما همين تيم هاي 

پايه هستند.«

شيوا  نوروزي
      گزارش 2

دنيا حيدری
      گزارش یک

ترديدي نبود كه با حضور وحيد هاش�ميان شاهد تغييرات قابل توجهي 
در پرس�پوليس خواهيم بود. مربي دانش اندوخته ای كه تفاوت نگاهش 
در همين نخستين اردوي پيش فصل كه چند روزي است در ازروم تركيه 
برپا شده، خود را نمايان كرده است. اردويي با ساختاري منظم و تأكيد بر 
انضباط فردي و تيمي كه بي شك تعريفي از استانداردهاي حرفه اي است 

كه مي تواند پرسپوليس را به مسيري متفاوت هدايت كند 

تيم مل��ي واليبال اي��ران در اولين بازي خود در مس��ابقات زير 
16 س��ال قهرماني آس��يا موفق به شكس��ت اندونزي شد. تيم 
ملي واليبال پسران زير 16 س��ال ايران در اولين بازي خود در 
مس��ابقات قهرماني آس��يا در يك ديدار پرافت و خيز 3 بر يك 
اندونزي را شكست داد. ايران در س��ت چهارم در حالي كه 23 
بر 19عقب بود، چندين امتياز متوالي گرفت و كار را به تساوي 
كشاند و در نهايت س��ت باخته را به برد 26 بر 24 تبديل كرد تا 

پيروز اين مسابقه شود. 

برتري سخت مقابل اندونزي


